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P r o t o k ó ł    Nr VIII/2019 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  30  maja  2019  roku 

odbytej w sali posiedzeń  
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  1130  
 

Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VIII sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

           1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

           2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 
 

 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

4. Sprawozdanie z funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych 

działających na terenie Miasta i Gminy Kamień Krajeński.   
         a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor  

     b/ dyskusja 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu 
Krajeńskim za rok 2018 oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
na rok 2019. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS 
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VIII/56/2019 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego.  
a/ przedstawienie raportu o stanie Gminy Kamień Krajeński za 

2018 r.  
b/  debata nad raportem 
c/  podjęcie uchwały Nr VIII/57/2019 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Kamień Krajeński za 2018 rok. 

 a/ przedstawienie sprawozdań – Burmistrz Kamienia Krajeńskiego   
 b/ uchwała Nr 10/S/2019 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2019 r.  
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 c/opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 
2018 rok przez Burmistrza Kamienia Krajeńskiego wraz               

z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego 
absolutorium z wykonania budżetu za rok 2018  

d/ uchwała Nr 11/Kr/2019 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 maja 2019 r. 
e/  dyskusja 
f/  podjęcie uchwały Nr VIII/58/2019 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Kamienia Krajeńskiego za 2018 rok.  
 a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej  

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VIII/59/2019   
 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2019.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VIII/60/2019   

 
10. Zapytania i wolne wnioski.  

 
11. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na VIII sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady 

Miejskiej. 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
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Ad.4. Sprawozdanie z funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych 

działających na terenie Miasta i Gminy Kamień Krajeński.   
W/w sprawozdanie przedstawiła Inspektor – Beata Binger.  

  
Komendant Powiatowy PSP w Sępólnie Krajeńskim Maciej Suchomski 
podziękował za współpracę i za wspieranie różnych działań. Poinformował, iż 

5 czerwca w Tucholi odbędzie się uroczyste przekazanie środków w zakresie 
RPO. Stosowne zaproszenia na tę uroczystość zostały rozdysponowane. 
Poinformował również o planowanym zakupie dużego zbiornika 

przeciwpożarowego. W roku bieżącym zaproponowano doposażenie jednej              
z jednostek w Gminie Kamień Krajeński. Taki zbiornik otrzymać ma 

jednostka z Małej Cerkwicy.  
 
Następnie głos zabrał Prezes Zarządu Miejsko – Gminnego Związku OSP RP 

w Kamieniu Krajeńskim Andrzej Pałubicki. W imieniu wszystkich strażaków 
z Gminy Kamień Krajeński podziękował Radzie Miejskiej oraz Panu 

Burmistrzowi za zrozumienie w działaniach, za udzielane wsparcie oraz 
przekazywane środki.    
 

Burmistrz Wojciech Głomski wyraził zadowolenie z faktu systematycznego 
wspierania i doposażania jednostek OSP oraz z ich uczestnictwa                       
w działaniach na terenie powiatu. Po nawałnicy w 2017 roku 7 jednostek               

z terenu Gminy Kamień Krajeński brało udział w usuwaniu szkód. 
Podkreślił, iż na strażaków zawsze można liczyć.   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za to, iż jednostki OSP są 
zawsze gotowe do działania.  

 
Radny Jacek Kucharski przekazał prośbę strażaków, aby starać się 

utrzymywać budżet na poziomie z 2018 roku.    
 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  

 
Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej – Zofia Krzemińska. 

 
Radny Bogdan Januszewski podziękował za wykonywaną ciężką pracę. 

Następnie odniósł się do sprawozdania. Podkreślił, iż Dom Dziennego Pobytu 
jest dla ludzi starszych, ale tylko z miasta. Należałoby zorganizować to w taki 
sposób, aby również starsze osoby ze wsi mogły z takiego miejsca korzystać, 

przez co czułyby się potrzebne. Poprosił o dołożenie starań celem znalezienia 
w bieżącym roku rozwiązania tego problemu.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował za ciężką pracę wykonywaną przez 
MGOPS w Kamieniu Krajeńskim. Odnośnie sprawy poruszonej przez radnego 

Bogdana Januszewskiego stwierdził, iż jest to trudny temat z uwagi na 
konieczność zapewnienia transportu. Zaproponował organizowanie 
cyklicznych spotkań w świetlicach wiejskich.  
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Radny Jarosław Dobek poparł wypowiedź radnego Bogdana Januszewskiego. 

Podkreślił, iż organizowanie spotkań w świetlicach wiejskich byłoby dobrym 
rozwiązaniem, ponieważ są takie osoby, które nie chcą opuszczać swoich 

miejscowości. Zasugerował w tym zakresie współpracę z MGOK w Kamieniu 
Krajeńskim. 
 

Dyrektor MGOPS w Kamieniu Krajeńskim Zofia Krzemińska podkreśliła, iż 
organizowanie takich zajęć wiąże się z różnymi wydatkami. Poinformowała, iż 
MGOPS nie uchyla się od organizowania takich zajęć, ale do wszystkiego 

potrzebni są ludzie. Potrzebna zatem byłaby współpraca z MGOK oraz                      
z kołami gospodyń wiejskich. Dyrektor MGOPS zachęciła do 

przedyskutowania tematu w większym gronie.  
 

Wypowiedź radnego Bogdana Januszewskiego poparła również radna Natalia 

Marciniak. Stwierdziła, że jeżeli osoby starsze z miasta mają możliwość 
korzystania z Domu Dziennego Pobytu, natomiast ze wsi nie mają takiej 
możliwości, to jest to wykluczenie. Należy tak działać, aby wyrównywać 

szanse. Podkreśliła, iż w świetlicach powinny odbywać się różne wydarzenia, 
natomiast należy umożliwić starszym osobom korzystanie właśnie z Domu 
Dziennego Pobytu z uwagi m.in. na fakt, iż odbywają się tam bardzo ciekawe 

wydarzenia, spotkania tematyczne, wspólne śpiewy itp.    
 

Dyrektor MGOPS w Kamieniu Krajeńskim podkreśliła, iż podstawą 

wszystkich działań jest transport.  
 

Radny Sebastian Skaja zaproponował, aby z początkiem roku szkolnego 

zorganizować autobusem szkolnym przyjazd osób starszych ze wsi do Domu 
Dziennego Pobytu w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VIII/56/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 maja 2019 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim za rok 2018 
oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2019 podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Następnie ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  
 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego.  
    

Ad. a/ przedstawienie raportu o stanie Gminy Kamień Krajeński za 2018 r.  
 

Ad. b/ debata nad raportem 
 
Brak dyskusji.  
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Ad. c/ Uchwała Nr VIII/57/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim            

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 
Kamienia Krajeńskiego. 

      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami 
za udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 
 Głosów przeciw – brak 

 Głosów wstrzymujących się – brak 
Brak na sali J. Kucharskiego.  

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Kamień Krajeński za 2018 rok. 
 

Ad. a/ przedstawienie sprawozdań – Burmistrz Kamienia Krajeńskiego   
                                                         Wojciech Głomski.    

 
Ad. b/ uchwałę Nr 10/S/2019 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Kamienia Krajeńskiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok wraz z informacją             
o stanie mienia - przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim Kazimierz Warylak.  
 

Ad. c/ opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim             
z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 2018 rok przez Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego wraz z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi 

Kamienia Krajeńskiego absolutorium z wykonania budżetu za rok 2018 - 
przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski.  

 
Ad. d/ uchwałę Nr 11/Kr/2019 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 maja 2019 r. w sprawie opinii              

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 
w sprawie absolutorium dla Burmistrza Kamienia Krajeńskiego za 2018 rok - 
przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

Kazimierz Warylak.    
 

Ad. e/ dyskusja 
 
Brak dyskusji.  

 
Ad. f/ Uchwała Nr VIII/58/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 
z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Kamień Krajeński za 2018 rok.  
Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami 

za zatwierdzeniem sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 
2018 rok.    
Głosów przeciw – brak  

Głosów wstrzymujących się – brak  
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Brak na sali J. Kucharskiego.  

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2018 rok.  

 
Ad. a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                     Kazimierz Warylak    

Ad. b/ dyskusja 
 

Brak dyskusji. 
 
Ad. c/ Uchwała Nr VIII/59/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Kamienia Krajeńskiego za 2018 rok. 

Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami 
za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2018 
rok. 

Głosów przeciw – brak  
Głosów wstrzymujących się – brak   
Brak na sali J. Kucharskiego.  

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski podziękował za okazane zaufanie.  
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    

 
Radna Natalia Marciniak przypomniała, iż w grudniu 2018 roku złożyła 
interpelację w sprawie zwiększenia środków na kulturę. Wyraziła ogromne 

zadowolenie z faktu, iż środki zwiększone zostały o kwotę 22.000 zł. 
Zapytała czy wiadomo na jaki cel kwota ta zostanie przeznaczona.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiadając poinformował, iż środki te 
wykorzystane zostaną na organizację imprez letnich.   

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VIII/60/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 maja 2019 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2019 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 

Brak na sali J. Kucharskiego.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.10. Zapytania i wolne wnioski.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy powstanie projekt modernizacji ul. 

Długiej i ul. Kusocińskiego w Kamieniu Krajeńskim.  
 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odpowiadając poinformował, iż 

ma nastąpić wybór projektanta drogowego. Zgodnie z założeniami do końca 
roku ma powstać projekt, natomiast realizacja nastąpi w latach następnych.  
 

Radna Natalia Marciniak zapytała również kiedy zostaną dokończone 
chodniki przy ul. Wojska Polskiego i ul. Słonecznej. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, iż największym problemem jest 
brak osób do pracy.   

 
Następnie radna Natalia Marciniak udzieliła informacji na temat „Majówki” 

zorganizowanej przez Zarząd Samorządu Mieszkańców Miasta Kamień 
Krajeński. Podziękowała wszystkim osobom uczestniczącym w tym 
wydarzeniu.  

Poinformowała również o organizowanym spotkaniu z Dyrektorem Zarządu 
Drogowego w Sępólnie Krajeńskim na temat wycinki alei lipowej przy ul. 
Dworcowej w Kamieniu Krajeńskim.  

 
Radny Jarosław Dobek zapytał czy można by na stałe wywiesić flagę 

państwową przed Urzędem Miejskim w Kamieniu Krajeńskim. Byłoby to 
przykładem dla mieszkańców. Zapytał również o możliwość umieszczenia 
herbu gminy na fladze. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając poinformował, iż Urząd nie 

dysponuje placem bezpośrednio przed budynkiem. Stwierdził również, że 
jeżeli pojawiłaby się taka możliwość to powinny być to 2 flagi – państwowa               
i gminna. 

 
Radny Grzegorz Szymanowicz wskazał, iż flagi takie należałoby wywieszać 
nie tylko na ul. Głównej, ale również innych ulicach miasta.   
 

Radny Sebastian Skaja udzielił informacji na temat akcji organizowanej                  
4 lata temu, dzięki której udało się wyżywić 308 dzieci w szkole w Liberii, ale 

także wybudować kuchnię, spichlerz oraz zachęcić kolejne dzieci do 
uczęszczania do szkół. Podziękował wszystkim tym, którzy wzięli udział w tej 
ważnej akcji.  

 
Radny Marek Betin w imieniu prezesa Amatorskiej Ligii Piłki Nożnej Powiatu 
Sępoleńskiego zaprosił wszystkich mieszkańców gminy do udziału w festynie 

sportowo-rekreacyjnym w dniu 15 czerwca w amfiteatrze nad jeziorem 
Mochel.  

 
Radny Bogdan Januszewski zapytał kiedy rozpocznie się rozbudowa świetlicy 
w Radzimiu oraz budowa drogi w Dużej Cerkwicy. 



 

 

8 

 

Następnie sołtys wsi Mała Cerkwica Zdzisława Żubka zwróciła uwagę na zbyt 

wczesne dostarczanie ciepłych posiłków do osoby z Małej Cerkwicy.  
 

Sołtys wsi Płocicz Tomasz Kalla zapytał o samochód OSP z Orzełka. Zwrócił 
również uwagę na zbyt krótkie nowe rynienki przy drodze powiatowej                    
w Płociczu.  

 
Sołtys wsi Witkowo Wincenty Tetzlaff zgłosił sprawę uszkodzonej jezdni 
podczas wykonywanych prac związanych z budową chodnika w Witkowie.  
 

Radna Sabina Lubińska skierowała zapytanie do Radcy Prawnego Urzędu 
Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim o możliwość przyspieszenia sprawy 

związanej z mieszkaniem po Pani ………………. w Zamartem. Wspólnota 
mieszkaniowa czeka na pieniądze.   
 

Sołtys wsi Dąbrowa Stanisław Stryszyk poruszył sprawę placu zabaw                   

w Dąbrowie. Urządzenia zabawowe zostały zdemontowane. Zapytał czy 
istnieje możliwość zamontowania urządzeń zastępczych.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, iż należałoby zabezpieczyć dach 
na budynku świetlicy wiejskiej w Dąbrowie. Chciałby ten temat omówić                 
z radnymi podczas posiedzeń komisji. Jeżeli chodzi o sprawę placu zabaw to 

będzie musiało zostać to odłożone w czasie.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur zabrał głos w sprawie rozbudowy 
świetlicy wiejskiej w Radzimiu. Poinformował, iż realizacja inwestycji 

uzależniona jest od pozyskania środków zewnętrznych. Na rozbudowę 
świetlicy w Radzimiu jest pozwolenie na budowę z klauzulą ostateczności.               

Z własnych środków gmina nie może przystąpić do tej rozbudowy. Odnośnie 
drogi w Dużej Cerkwicy również poinformował, iż realizacja tej inwestycji 
uzależniona jest od możliwości pozyskania dofinansowania. Koszt tej drogi               

z infrastrukturą może wynieść około 1 mln zł. Tylko przy skorzystaniu                   
z dofinansowania będzie można taką inwestycję realizować.  
   

Ad. 11. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

VIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady VIII sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

  Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                               /-/ Kazimierz Warylak    
 


